
Zápis z 15. zasedání Akademického senátu FCHI dne 10. 4. 2015 
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v březnu 2014) 
 
Přítomni:  Doc. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. 402 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 
Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413 
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437 
Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 
Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 
Ing. Milan Jakubek dokt. st. program 
Ing. Jan Šťovíček dokt. st. program 
BC. David Tomeček student 

Omluveni: Boleslav Zahradník student   
 
Host:   Prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc., děkanka 
 
   
1. Seznámení se zasedáním kolegia děkana. Zápis z kolegia děkana: 

http://fchi.vscht.cz/files/uzel/11585/KD150407.pdf  
2. Doc. Setnička (402) upozornil na špatnou dostupnost studentů Erasmu, když 

ukončí studium na naší škole (student např. odjede a neodevzdá vypůjčené 
knihy). V SISu má zahraniční student mailovou adresu vscht.cz, ale tu nepoužívá. 
Dotaz, zda by v SISu mohla být soukromá adrese studenta jako to je u našich 
studentů. Stížnosti se mají směřovat na ing. Hrnčiříka. Paní děkanka slíbila, že 
na to upozorní na KD. 

3. Stížnosti na výuku v angličtině (menší skupiny studentů, kvalitní pedagogové). Je 
třeba požádat studenty, aby stížnosti psali do ankety. Je to nejúčinnější, pan 
prorektor se tím musí zabývat. 

4. Paní děkanka seznámila senát s problémem Ústavu ekonomiky a managementu 
chemického a potravinářského průmyslu (437). Ústav těžku zajištuje výuku – 
nedostatečné personální obsazení. Výběrová řízení také nepomohla, většina 
uchazečů nesplňovala naše požadavky. Je těžké sehnat kvalitního pedagoga, 
ústav ho není schopen zaplatit. Nedostatek finančních prostředků je způsoben 
tím, že ústav nemůže ve vědecké výkonnosti konkurovat ostatním ústavům 
fakulty. Paní děkanka navrhla změnit tento ústav na rektorátní pracoviště, která 
jsou hodnocena podle jiných kritérií. Senát nechal tuto možnost zatím na 
rozmyšlení ústavu 437. 

5. Paní děkanka musí jmenovat novou Vědeckou radu. Do příštího zasedání senátu 
paní děkanka dodá kandidáty, aby mohl senát Vědeckou radu schválit. 

6. Senát poslal připomínky k webovým stránkám "Postup pro vypracování 
závěrečných prací“ panu ing. Miroslavu Šimkovi. Pan inženýr nám odpověděl, že 
stránky nejsou ještě kompletní a že se našimi připomínkami bude zabývat. 

7. Na promocích 22. 6. 2015 bude senát zastupovat ing. Pavel Vrbka. 
 
 
Příští zasedání AS FCHI v pátek 24. 4. 2015 v 13:00 na děkanátu FCHI 
 

RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D.  

předseda AS FCHI 

http://fchi.vscht.cz/files/uzel/11585/KD150407.pdf

